
                 
 
 
VERSLAG Algemene raadscommissie van 6 juni 2013 
  
 
Agendapunt A 1: Opening  
Mw. Paping kan de vergadering voorzitten. 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Kindt, van der Leij (PvdA); de 
Jong, Apeldoorn (CDA); Bijl, 
van Leijen (GBB);Houtenbos, 
Smit (VVD); Müller, Groen – 
Bruschke (GL); Snijder, Otto – 
van der Ende ( D66). 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
Roem 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 

 
Agendapunt : 1 Mededelingen commissieleden 
 
Desgevraagd (Apeldoorn) zegt wethouder Roem toe dat er een waarschuwingsbord komt bij 
het niet doorgetrokken deel van het voetpad bij Heereweg 208. Er blijft onderhandeld worden. 
 
 
Agendapunt A 2: Voorstel betreft het vaststellen van de Jaarrekening en de Jaarstukken 
2012 en de daarbij behorende begrotingswijzigingen 
 
Voorgenomen besluit 
Het vaststellen van de jaarstukken inclusief jaarrekening en resultaatbestemming en de 
structurele financiële gevolgen groter dan € 50.000 volgens bijgevoegd raadsbesluit en de 
daarbij behorende begrotingswijzigingen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 20 juni 2013   Bespreekstuk 
 
 
Opmerkingen2 

Commissiebrede lof voor de, ook leesbaarheid, van de stukken, de uitleg en de beantwoording 
van de vragen. 
 
De VVD geeft aan in de raad in te gaan op de kosten van het leerlingenvervoer ( signaal naar 
Den Haag), kosten ontwikkeling WWB en BBZ, oormerking gelden RUD, door de grote 
hoeveelheden onttrekkingen en dotaties aan Reserves en Voorzieningen raakt het zicht kwijt 
op de daadwerkelijke kosten. Bij zaken als overschrijding Kranenburgh naast informeren ook 
de daadwerkelijke financiële gevolgen verwerken. 
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Komt met amendement over inzet structurele meeropbrengst toeristenbelasting, 
tariefsverhoging was niet nodig. 
 
GBB wil conclusies trekken uit de verantwoording, zoals meer vorm geven aan de intensivering 
bestuurlijke samenwerking, activeren project ‘frisse scholen, ’eindigheid structurele 
opbrengsten, 100.000, verkoop onroerend goed, kritisch beschouwen contract straatreiniging 
HVC en de verwerking ervan in de rekening. Is kritisch over opslag baggerspecie in 
weidegebied, ontoereikend beleid straatverlichting, tijdig realiseren groen beheerplan, 
haalbaarheid inhalen achterstand inning toeristen – en forensenbelasting. 
Acht het onjuist dat de positieve aanbestedingsresultaten ingezet worden en niet naar de 
algemene middelen gaan, een heroverweging van het tijdschema van aanbesteden grote 
werken is beter dan doorschuiven. 
 
Reactie wethouder Roem. 
Jaarrekening wordt aangedragen voor de Kordes – Trofee, steun regio vragen voor signaal 
richting Den Haag inzake de stijgende kosten leerlingenvervoer via Pora SoZa, de 
rijksbudgetten voor de WWB e.a. zijn taakstellend, de RUD gelden zijn geoormerkt, aan alle 
mutaties Reserves liggen raadsbesluiten ten grondslag, meeropbrengsten toeristenbelasting 
zijn structureel nu ze vanaf 2010 zich voordoen, hiermee wordt bij de tariefsbepaling voor 2014 
rekening gehouden. Het project ‘luchtbehandeling’ zal stringenter onder de aandacht van de 
directies van scholen worden gebracht. Het verlichtingsplan zal in okt/nov aan de raad worden 
voorgelegd. Uit het positief aanbstedingsresultaat dienen nog de kosten van de  eigen 
organisatie gedekt te worden ( de heer Bijl bestrijdt dat ). De inhaalslag innen is haalbaar.  
 
Toezegging: Er wordt inzicht gegeven in de stand van zaken m.b.t. de HVC projecten Bergen 
 
De commissie besluit tot een B – stuk: VVD wil amenderen structurele meeropbrengst 
toeristenbelasting, PvdA steunt deze actie. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
  
Agendapunt A 3: Voorstel betreft in te stemmen met het verhogen van het budget 
product Huishoudelijk afval  en de Bijdrageregeling Oud papier en de bijbehorende 
begrotingswijziging vast te stellen 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Kindt, van der Leij (PvdA); de 
Jong, Apeldoorn (CDA); Bijl, 
van Leijen (GBB);Houtenbos, 
Smit (VVD); Müller, Groen – 
Bruschke (GL); Snijder, Otto – 
van der Ende ( D66). 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
Roem 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 

 
Voorgenomen besluit 
• dat het budget product Huishoudelijk afval met een extra bedrag van € 12.500 voor 2013, 

2014 en verder wordt verhoogd, hetgeen in 2013 wordt gedekt uit de egalisatievoorziening 
en vanaf 2014 wordt opgenomen in het afvaltarief. 

• de bij dit besluit behorende begrotingswijziging vast te stellen.  
• de Bijdrageregeling Oud papier gemeente Bergen vast te stellen. 
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Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 20 juni 2013  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De heer Lemaire spreekt in over een klacht over het niet ledigen van containers. Wethouder 
Roem geeft aan dergelijke klachten, dus ook deze, bij de HVC in te brengen. 
 
Commissieleden zijn tevreden over de regeling en de bonusregeling, de transportkosten 
regeling (verrekening en berekening) blijft onduidelijk, er is aandacht voor de monitoring van de 
opbrengstprijs ontwikkeling. 
 
Toezegging: Er wordt inzicht gegeven in de opzet oud papier / transportkosten. 
 
De commissie adviseer conform: A – stuk. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt A 4: Voorstel betreft in te stemmen met de regionale samenwerking 
Belastingen 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Kindt, van der Leij (PvdA); de 
Jong, Apeldoorn (CDA); Bijl, 
van Leijen (GBB);Houtenbos, 
Smit (VVD); Müller, Groen – 
Bruschke (GL); Snijder, Otto – 
van der Ende ( D66). 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
Roem 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 

 
Voorgenomen besluit 
• in te stemmen met toetreding tot de Gemeenschappelijke regeling Cocensus 2014 
• toestemming aan het college te verlenen tot het treffen van de “Gemeenschappelijke 

regeling Cocensus 2014” 
• kennis te nemen van  de bestuurlijke planning op hoofdlijnen tot inrichting van de regionale 

vestiging Cocensus in de regio Alkmaar; 
• akkoord te gaan met de beëindiging van de Gemeenschappelijke regeling Belastingen 

Alkmaar – Bergen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.:  20 juni 2013  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

Deze samenwerking is een goede zaak, naar verwachting geen frictiekosten, het 
kostenvoordeel wordt na het raadsbesluit in het begrotingssaldo opgenomen via de PC cyclus 
(nog niet in PN 2014), Heiloo en Castricum doen vooralsnog niet mee maar desgevraagd zal 
ons raadsbesluit bij hen onder de aandacht gebracht worden gezien het onderzoek naar  meer 
samenwerking met hen, de toeristenbelasting blijven we zelf doen. 
 
Commissieleden zijn er niet gerust op dat er geen frictiekosten zouden optreden. 
 
De commissie adviseer conform: A – stuk. 
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2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt A 5: Voorstel betreft in te stemmen met de stedenbouwkundige uitwerking 
Kloosterlandgoed Zusters Ursulinen en de bijbehorende begrotingswijziging vast te 
stellen 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Kindt, van der Leij (PvdA); de 
Jong, Apeldoorn (CDA); Bijl, 
van Leijen (GBB);Houtenbos, 
Smit (VVD); Müller, Groen – 
Bruschke (GL); Snijder, Otto – 
van der Ende ( D66). 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
Hietbrink, Hekker 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 

 
 
Voorgenomen besluit 
1. Instemmen met het stedenbouwkundig plan Landgoed Merici (kloosterterrein), d.d. 8 mei 

2013, 
2. De sociale woningbouw opnemen in de Kloosterhof onder de voorwaarden zoals 

beschreven in dit advies,  
3. Instemmen met de wijze waarop woongroepen De Zonnewijzer en De Heerlijkheid 

geïntegreerd worden in de planontwikkeling, 
4. Het college opdracht verlenen voor het ontwerp bestemmingsplan Landgoed Merici de 

planologische procedure te starten, 
5. De bij dit besluit behorende begrotingswijziging vaststellen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 20 juni 2013   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

De commissie wil openbaarheid van het terrein beter garanderen, een betere ontsluiting, heeft 
zorgen over de invulling van de Sociale Woningbouw, is dit te handhaven door de 
woongroepen ivm toewijzing regels,er is nog geen ontwikkelaar, dooronderhandelen over de 
haalbaarheid van de te realiseren aantallen. 
 
De PvdA wijst de voorgestelde hoogte ( 11 mtr) bij de Nesdijk (open gebied) af. 
GBB wil een opbrengst ( gekapitaliseerde onderhoudskosten) voor de aan de gemeente over 
te dragen toegangsweg. 
 
De sociale woningbouw in de Kloosterhof past uitstekend bij de wensen van de woongroepen 
(nadrukkelijke wens van de raad): kleine particulieren woonunits met veel gezamenlijke 
ruimten, daar komen gezinnen niet op af, de garantie van 10 jaar voor de sociale woningbouw 
is conform de huisvestingsverordening, de gewenste openbaarheid is niet af te dwingen maar 
openbaarheid is uitgangspunt, de afsluiting zou de kloostertuin betreffen, de midden – as is de 
ontsluitingsweg en openbare weg, bij een doorgaande weg komt de ontsluiting in een 
kwetsbaar gebied te liggen, nu geen doorgaande route maar langzaam verkeer route ook te 
gebruiken bij calamiteiten,  gebruikelijke overdracht aan gemeente inclusief 10 jaar onderhouds 
vrij, in dit plan zijn de bouwhoogten niet veranderd tav eerdere verkavelingen 
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Een duidelijke besluitvorming nu is van belang zodat de ontwikkelaar weet wat te doen richting 
bestemmingsplan procedure. 
 
 
De openbaarheid en de onderhoudsvrije termijn van de openbare weg, worden ook in de nog 
op te stellen samenwerkingsovereenkomst ( anterieure overeenkomst) opgenomen. 
 
Toezegging: Inzicht in de openbaarheid van de Kloostertuin en het bouwplan zelf 
 
De commissie adviseert een B – stuk: discussiepunten de openbaarheid van het terrein, 
realiteitsgehalte invulling sociale woningbouw, opbrengst toegangsweg, ontsluiting, hoogte 
bebouwing Nesdijk. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt A 6: Voorstel betreft in te stemmen met het nieuwe regionale 
samenwerkingsverband RUD, Gemeenschappelijke regeling 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Kindt, van der Leij (PvdA); de 
Jong, Apeldoorn (CDA); Bijl, 
van Leijen (GBB);Houtenbos, 
Smit (VVD); Müller, Groen – 
Bruschke (GL); Snijder, Otto – 
van der Ende ( D66). 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
Hietbrink 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 

 
Voorgenomen besluit 
• in te stemmen met het treffen van de “gemeenschappelijke regeling Regionale 

Uitvoeringsdienst Noord-Holland Noord”; 
• met de inwerkingtreding van de gemeenschappelijke regeling de portefeuillehouder Alwin 

Hietbrink aan te wijzen als lid van het algemeen bestuur van de Regionale 
Uitvoeringsdienst Noord-Holland Noord en de portefeuillehouder Cees Roem aan te wijzen 
als plaatsvervanger in het algemeen bestuur; 

• kennisnemen van het “Bedrijfsplan Regionale Uitvoeringsdienst Noord-Holland Noord”;  
• in te stemmen met de exploitatiebijdrage voor de taakuitvoering en bij de behandeling van 

de startbegroting van de RUD NHN hierover eventueel een zienswijze in te dienen bij het 
dagelijks bestuur van de gemeenschappelijke regeling; 

• in te stemmen met de financiele consequenties van de RUD-oprichting inclusief de 
voorgestelde dekking zoals opgenomen in de Perspectiefnota 2014; 

• in te stemmen met het opheffen van de “gemeenschappelijke regeling Milieudienst Regio 
Alkmaar” op het moment dat de medewerkers van de Milieudienst in dienst treden bij de 
Regionale Uitvoeringsdienst Noord-Holland Noord; 

• in te stemmen met het “Ontwerp Liquidatieplan Milieudienst Regio Alkmaar”. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 20 juni 2013   Bespreekstuk 
 
 
Opmerkingen2 

De heer Houtenbos refereert ondermeer aan de financiële problematiek van de bestaande 
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gemeenschappelijke regelingen: allen vragen om meer geld, nu ook de RUD.  Bij de vorming 
van de RUD treden desintegratiekosten op, huisvesting MRA, maar hoe langer we wachten 
hoe lager deze kosten, daarnaast kosten voor een sociaal plan waarbij men altijd op de duurste 
variant  uitkomt, de uitvoeringskosten zouden budgettair neutraal verlopen, zelf een positief 
meerjaren ontwikkeling. Toch wordt er geld vrijgemaakt in de Perspectiefnota 2014. De raad is 
onvoldoende betrokken bij de scenariokeuze, hoe de gelden RUD zijn geoormerkt in de 
jaarrekening 2012 is niet duidelijk. 
 
De heer van de Leij stelt de vraag hoe de raad inzichtelijk kan krijgen of we de gestelde doelen 
bij de oprichting van de RUD halen, hoe dat kunnen controleren 
 
De heer van Leijen constateert dat de bijdrage van Bergen wel erg hoog is vergeleken bij 
andere gemeenten, pleit voor DIV( niets in eigen beheer) en kantoorvoorzieningen uit te 
besteden, vraagt zich af of deze  samenvoeging  uiteindelijk wat op zal leveren. 
 
Reactie wethouder Hietbrink. 
De desintegratiekosten zijn opgenomen in het liquidatieplan van de MRA, in het 
meerjarenperspectief krijgt de RUD een bezuinigingstaakstelling van 5% vanaf 2017. In de arc 
is gesproken over de scenario keuzes. In de PN 2014 vragen we extra 66.000 incl. 
liquidatieplan en personeel. We monitoren de doelstellingen elk jaar in het jaarplan, Bergen 
heeft ook klimaat- en energiebeleid nog drie jaar ondergebracht bij de MRA en nu dus de RUD, 
daarna evalueren waarbij samenwerking met Heiloo en Castricum in beeld komt. 
Besluitvorming over 1 juli heen tillen is onbehoorlijk bestuur. 
 
Toezegging: 
Aansluiting cijfers uit bedrijfsplan p 47 / 55 op cijfers inzake de bijdrage voor de gemeente 
Bergen 
Informatievoorziening Div – groep RUD: alles uitbesteden is dat mogelijk / wenselijk 
 
Advies commissie: B – stuk. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt B 1: Opening   
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Mesu 
Hekker 
Hietbrink 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
 
Agendapunt B 2: Spreekrecht  
 
Spreekrecht 
De heer Souguir spreekt in over het gedane verzoek inzake extra zitplaatsen, toiletvoorziening 
voor zijn kiosk op de boulevard Egmond aan Zee. 
 
 
Agendapunt B 3: Overige onderwerpen2 
1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen 
 

2  
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Voorgenomen besluit 
Vaststellen verslag ARC d.d. 8 mei 2013: 
Het verslag wordt vastgesteld met de volgende wijziging: 
dhr. Van Huissteden was niet aanwezig bij de A-sessie. 
 
Vaststellen toezeggingenlijst bijgewerkt tot en met 21 mei 2013 
 
Kennisnemen van verzamellijst ingekomen stukken week 19 t/m week 22 
 
Mededelingen van collegeleden: 
St. Kinderopvang Schoorl gaat in gesprek met andere kinderopvang aanbieders omdat ze het 
zelf niet kunnen opvangen. 
Organisatoren Woodlandfestival hadden drugs- en alcoholbeleid voor het festival opgesteld in 
het verlengde van het gemeentelijk drugs- en alcoholbeleid. 
Op het VNG congres is een resolutie ingediend waarbij 13 voorwaarden zijn ingediend over de 
landelijke zorgen voor het sociaal- en zorgakkoord. 
In de digitale nieuwsbrief volgen cijfers WWB. 
 
Mededelingen commissieleden: 
CDA: brengt nogmaals bij wethouder Roem de ontwikkelingen Schoorl Klopt onder de 
aandacht. 
D66: vraagt aandacht voor eindigen van voetpad Heereweg 208 in Schoorl. Desgewenst deelt 
wethouder Hietbrink mee dat de gemeente geen potje heeft voor gestolen zonnepanelen Abdij.  
GBB:  wethouder Mesu antwoordt desgewenst dat kleine scholen beneden 100 leerlingen niet 
worden opgeheven, kleine scholentoeslag vervalt wel.  
Veel klachten over bomenbeleid, aandringen op het vervangen (indien van toepassing) bij kap.  
Vraagt serieus te kijken naar plaatsing invalidetoilet op boulevard Egmond aan Zee. 
 
 
 
Agendapunt B 4: Voorstel betreft het vaststellen van de startnotitie ‘Koers en Kern voor 
Kunst en Cultuur in Bergen’ en de Richtingwijzers Cultuurbeleid gemeente Bergen 2014 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Zeiler (GBB); 
Bakker, Haarsma (VVD); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
Zwart (CDA); 
De Ruiter, Wals (D66); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Diels 

Collegeleden: 
 
Hekker 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
Vaststellen van de startnotitie “Koers en Kern voor Kunst en Cultuur in Bergen” en de 
Richtingwijzers Cultuurbeleid gemeente Bergen 2014”. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 20 juni 2013  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 
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De meerderheid van de commissie vindt het een goede notitie en vraagt aandacht voor de 
volgende punten: 

- Resultaat meten, doelstellingen smart formuleren; 
- erfgoed opnemen; 
- regierol houden voor wat betreft afstemming kunst en cultuuraanbieders 

(cultuurplatform, geen bureaucratie); 
- goed kijken naar aanbod (wat willen we), wat versterkt en verzwakt, welke rol en vorm 

heeft de overheid? 
- duidelijke herkenbaarheid van kernen; 
- sterkte/zwakte analyse culturele instellingen maken; 
- goed kijken wat willen we stimuleren en wat binnen perken houden; 
- cultuur als middel om mensen te laten participeren (link naar beleidsterrein WMO) 
- Rol Kranenburgh (voor onderwijs een leidende rol) 

 
GBB over nota:  
 
4 uitgangspunten niet gelijkwaardig, herijking rol gemeente bovenaan staan.. 
Veel gebruik modieuze woorden (duurzaamheid, toekomstgerichtheid, zelfredzaamheid) niet 
erg toepasselijk op cultuur. 
De 8 deelgebieden, lopen behoorlijk door elkaar, de structuur van de nota is daardoor niet heel 
duidelijk. Benieuwd naar missie Kranenburgh. 
 
 
 
Agendapunt B 5: Voorstel betreft het kennisnemen van de startnotitie overheveling 
begeleiding Awbz naar Wmo 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Zeiler (GBB); 
Bakker, Haarsma (VVD); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
Zwart (CDA); 
De Ruiter, Van der Hoek 
(D66); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
 
Diels 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
Kennis te nemen van de startnotitie Overheveling Begeleiding ‘van Awbz naar Wmo’ 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 20 juni 2013  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De startnotitie is regionaal opgesteld en de raden kunnen hun visie en opmerkingen 
meegeven.  Die worden zo veel als mogelijk meegenomen in de werkgroep waarna een 
aangepast stuk volgt dat wordt vastgesteld. Er worden vragen gesteld en opmerkingen 
gegeven over de notitie. 
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Gesproken wordt over het belang van het waarborgen van de Bergense kwaliteit. De burger 
dient die zorg te krijgen die nodig is. 
Het controle-instrument ontbreekt, dit wordt meegenomen. De voortgangsrapportage volgt 
binnenkort. 
Zorgen worden geuit over draagkracht vrijwilligers en mantelzorgers, het terugbrengen van de 
zorgaanbieders. De regelgeving voor het PGB is nog niet bekend, volgt via Rijk. 
Voor eind juni kunnen nog opmerkingen worden meegegeven. 
 
De commissie stemt in met het voorstel: A-stuk. 
 
Agendapunt B 6: Voorstel betreft het vaststellen verordening verrekening bestuurlijke 
boete bij recidive gemeente Bergen 2013 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Zeiler (GBB); 
Bakker, Haarsma (VVD); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
Zwart (CDA); 
De Ruiter, Van der Hoek 
(D66); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
 
Diels 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
Vaststellen van de verordening verrekening bestuurlijke boete bij recidive gemeente Bergen 
2013  
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 20 juni 2013  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

In samenwerking met de regio gemeenten is voor deze verordening gekozen. De hoogte boete 
wordt besproken, richtlijnen die vanuit het Rijk volgen. 
 
De commissie stemt in met het voorstel: A-stuk. 
 
 
Agendapunt B 7: Instellen commissie herbenoeming burgemeester 
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Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Zeiler (GBB); 
Bakker, Haarsma (VVD); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
Zwart (CDA); 
De Ruiter, Van der Hoek 
(D66); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
 
Diels 

Collegeleden: 
 
n.v.t. 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
een Raadscommissie voorbereiding herbenoeming burgemeester in te stellen 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 20 juni 2013  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De commissie stemt in met het voorstel: A-stuk. 
 
Agendapunt B 8: Instellen tijdelijke vakcommissie Regionale Samenwerking 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Zeiler (GBB); 
Bakker, Haarsma (VVD); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
Zwart (CDA); 
De Ruiter, Van der Hoek 
(D66); 
Van Huissteden (PvdA) 
 
Voorzitter:  
 
Diels 

Collegeleden: 
 
Hekker 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland  

 
Voorgenomen besluit 
• het instellen van een vakcommissie regionale samenwerking 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 20 juni 2013  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De commissie stemt in met het voorstel: A-stuk. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Bergen, 12 juni 2013 
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